

The Same Formula You Trust A NEW LOOK TO LOVE

New on the outside, familiar on the inside. While the packaging has changed, what's inside is still the same Thieves Cleaner that you rely on for a mess-free and healthy home. The same plant-based, naturally derived ingredients that are safe for your family, the same multitasking powerhouse formula that tackles dirt, dust, grease, grime, and even the harsh chemical residues left behind by other cleaners.

More Thieves cleaning products will be out with new looks soon!



7 reasons why Thieves Cleaner is your No. 1 choice

(even though you don't need reminding)

Formulated with **naturally derived ingredients** for effective cleaning: coconut-oil based cleansers and plant-based surfactants.

Infused with Thieves essential oil blend for a **bright, spicy-citrus and natural aroma**.

Formulated **without harmful chemicals**: parabens, phthalates, formaldehyde releasers, petroleum, synthetic fragrance, triclosan, DEA, MEA, PEG, dyes, GMOs, gluten

Multi-purpose: 20 uses with just one cleaner for floor, countertop, window, kitchen stove/oven, bathroom, carpet, stained clothes and many more.



Concentrated: With one bottle, you can make about 30 spray bottles using the everyday (medium) cleaning ratio for a multipurpose cleaning solution.

Cost effective: Only RM3.76* per spray bottle! Mix two capfuls of Thieves Cleaner with 420ml water in a spray bottle for an affordable yet powerful cleaning solution.

Environmentally friendly: Not only are you keeping 30 plastic bottles out of landfills, but the one bottle you do use is made from recyclable PET.

*Price calculation based on Thieves Cleaner 426ml wholesale price divided by 30 bottles of 420ml cleaner at medium degreasing concentration.

Thieves Cleaner 426ml

Item No.	47639
Wholesale	RM110.00
Retail	RM144.50
PV	22.50



Scan QR code for more info on Thieves Cleaner



Formula Sama Yang Dipercayai, WAJAH BAHARU MEMIKAT HATI

Luaran berbeza, dalaman masih sama. Walaupun sudah berwajah baharu, Pembersih Thieves masih mengekalkan formula sama yang boleh anda harapkan untuk memastikan kediaman anda kekal bersih dan sihat. Pembersih ini masih menggunakan bahan semula jadi berasaskan tumbuhan yang selamat untuk keluarga anda, formula hebat serba guna yang membantu anda menyingkirkan kotoran, habuk, minyak, daki, serta sisa bahan kimia yang ditinggalkan produk pencuci lain.

Produk pencuci
Thieves lain
dengan wajah
baharu akan
menyusul!



7 sebab Pembersih Thieves adalah pilihan No.1 anda (walaupun kami tahu anda sudah tahu)

Diformulasikan dengan **bahan-bahan semula jadi** untuk pembersihan berkesan: pembersih berasaskan minyak kelapa dan surfaktan berasaskan tumbuhan.

Diseduh dengan campuran minyak pati Thieves untuk **aroma ceria, sitrus-pedas, dan semula jadi.**

Diformulasikan **tanpa bahan kimia berbahaya**: paraben, ftalat, bahan pelepas formaldehid, petroleum, wangian sintetik, triklosan, DEA, MEA, PEG, pewarna, GMO, gluten

Serba guna: 20 kegunaan dengan hanya satu pembersih untuk lantai, meja dapur, tingkap, dapur memasak/ketuhar, bilik mandi, permaidani, pakaian comot dan pelbagai lagi.



Pekat: Dengan satu botol, anda boleh menghasilkan sekitar 30 botol penyembur menggunakan nisbah cucian harian (sederhana) untuk pembersih serba guna.

Hemat belanja: Hanya RM3.76* untuk setiap botol penyembur! Campur dua penutup Pembersih Thieves dengan 420ml air di dalam botol penyembur untuk pencuci mesra poket, tetapi hebat kuasanya.

Mesra alam sekitar: Anda bukan sahaja mengurangkan pembuangan 30 botol plastik, malah botol yang anda gunakan ini dibuat daripada bahan PET boleh kitar semula.

*Kiraan harga adalah berdasarkan harga borong Pembersih Thieves 426ml dibahagikan dengan 30 botol pencuci 420ml menggunakan nisbah nyah minyak sederhana.

Pembersih Thieves 426ml

No. Barangan	47639
Harga Borong	RM110.00
Harga Runcit	RM144.50
PV	22.50



Imbas kod QR untuk maklumat lanjut tentang Pembersih Thieves



经典配方不变 全新外型 永恒挚爱

换上新装，守护依旧。包装虽然换了，但内里依然是您信赖的 Thieves 盗贼清洁剂，助您打造清洁健康的家居环境。同样的植物萃取天然成分让您的家人倍感安心，同样的强效多用途配方，能去除污垢、灰尘、油脂、油渍，甚至是其他清洁剂遗留的刺激性化学残渍。

更多Thieves盗贼
清洁用品即将以
全新面貌登场！



7个理由告诉您为什么Thieves盗贼清洁剂是您的第一首选

(即使您都已经知道了)

配方采用**天然萃取成分**，能有效清洁：椰子油基清洁剂和植物性表面活性剂。

添加Thieves盗贼复方精油，散发**清新、辛辣柑橘**的自然香气。

不含有害化学物质配方：对羟基苯甲酸酯、邻苯二甲酸酯、甲醛释放剂、石油、合成香料、三氯生、DEA、MEA、PEG、染料、转基因成分、麸质

用途多元：一瓶清洁剂就有20种用法，适用于地板、台面、窗户、厨房炉灶/烤箱、浴室、地毯、衣服污渍等。



浓缩：按日常（中等）清洁比例，一瓶清洁剂可调配出大约30支喷瓶溶液，是理想的多用途清洁解决方案

经济实惠：每支喷瓶溶液只需RM3.76*！将两瓶盖的Thieves盗贼清洁剂倒入含420ml清水的喷瓶，即可制成经济实惠且有效的清洁溶液。

对环境友善：您不仅仅减少了30支被丢进垃圾填埋场的塑料瓶，而且您唯一使用的瓶子是使用可回收的PET材料制成的。

*价格计算根据Thieves盗贼清洁剂426ml的批发价，除以30支420ml中等脱脂浓度的清洁溶液。

Thieves盗贼清洁剂 426ml

产品编号	47639
批发价	RM110.00
零售价	RM144.50
PV	22.50



扫描二维码查看Thieves盗贼清洁剂的更多详情。

